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Saksnummer: 65/2021 
Sak: Godkjenning av protokoll styremøte 28. juni 2021  
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400 

 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Protokollen fra styremøte 28. juni godkjennes. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Saksnummer: 66/2021 
Sak: Ledersamling 6. og 7. november 2021 
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400 

 
Norges Skytterstyre bestemte å gjennomføre ledersamling for samlagesledere til høsten som 
følge av at Skyttertinget 2020 til slutt måtte gjennomføres digitalt. På forrige styremøte ble 
datoen fastlagt til 6. og 7. november.  

 Ledersamlingen gjennomføres på Quality Airport Hotel Gardermoen. 

Norges Skytterstyre vedtok følgende tema for ledersamling 6.-7. november: 

1. Langtidsplan 2021-24: Fokusområde Lagsaktivitet – måloppnåelse, kommunikasjon   
2. Rekruttering av unge skyttere og voksne breddeskyttere.  
3. Nasjonalt arrangement 15 meter innendørs.  
4. Funksjonsfordeling mellom Skyttertinget og Norges Skytterstyre, instruks for Teknisk-

Sportslig utvalg og “nye” DFSU. 
5. Klassesystemet, jf. vedtak Skyttertinget sak 13/2019. 
6. Turnus for Landsskytterstevnet og videreutvikling av norgescupen (Frendecup). 
7. Orienteringssaker. 

Administrasjonen sender ut innbydelse med program til samlagsledere i løpet av august.   
 
Enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Saksnummer: 67/2021 
Sak: Aktivitet etter koronakrisen 
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400  

 
Korona-pandemien har gjort det vanskelig for skytterlagene å drive ordinær aktivitet. 

Norges Idrettsforbund planlegger en kampanje kalt «Tilbake til idretten» som skal 
gjennomføres i uke 38 og 39 2021. Dette er en bred massemønstring hvor målet er at 
idretten skal starte opp igjen. Her kan man forvente at mange idretter vil gå offensivt til 



verks for å hente tilbake gamle aktive og rekruttere nye. Les her om «Tilbake til idretten»: 
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2021/norsk-idrett-planlegger-
gjenapningskampanjen-tilbake-til-idretten/  

Administrasjonen har gjennom vinteren og våren sett på hvilke tiltak som bør iverksettes så 
fort samfunnet åpner opp igjen og vi kan drive skyteaktivitet som vanlig.  

Denne saken ble første gang forelagt Norges Skytterstyre på møtet i juni. DFSU behandlet 
saken på sitt møte 4. august 2021.  
 
Administrasjonens drøfting 
Mange utrykker bekymring for lave deltakertall og «sovende» skytterlag som følge av 
korona-pandemien. Det er store lokale variasjoner, men det er spesielt mindre skytterlag 
som før pandemien hadde relativt liten aktivitet som ofte «sover». I områder hvor 
pandemien til nå har rammet hardest, som for eksempel i Oslo og områdene rundt, er 
aktiviteten svært lav selv i de fleste av de største og til vanlig mest aktive lagene. 
 
I tabellen under ser vi tall fra «100-på-topp» for 2019 og for 2021 (pr 05.08.2021). 
Tallene viser alle som er registrert med en 25-skudd på et åpent stevne. Klasse NU og NV er 
ikke med i statistikken siden disse klassene ikke har 100-på-topp-lister. Klasse EJ er delt på to 
i 2021 siden den gikk fra å være ettårig til toårig i 2020. Dette er ment som en indikasjon på 
frafallet. Det er mange stevner i august, slik at tallene vil bli bedre.  
 

Klasse 2019 2021 (pr 5.8.2021) Differanse Prosent 
R 636 302 -334 -53 % 

ER 637 361 -276 -43 % 
J 506 287 -219 -43 % 

EJ 167 75 -92 -55 % 
1 508 169 -339 -67 % 
2 861 331 -530 -62 % 
3 739 242 -497 -67 % 
4 1014 493 -521 -51 % 
5 650 385 -265 -41 % 

V55 542 319 -223 -41 % 
V65 459 267 -192 -42 % 
V73 666 480 -186 -28 % 

Selv om banesesongen 2021 ikke er ferdigskutt, viser tallene i tabellen en drastisk nedgang i 
aktivitet. Samtlige klasser har store nedganger, og spesielt klassene 1, 2 og 3 med godt over 
60 % frafall per nå. Frafallet vil som nevnt bli mindre når sesongen er ferdigskutt, men 
tallene vil likevel være negative. Selv om klasse NU og NV ikke er med i oversikten er det 
grunn til å tro at nedgangen er stor også i disse klassene.  
 
DFSU og administrasjonen er spesielt bekymret for at mange av ildsjelene som bidrar i 
rekrutterings-arbeidet har forsvunnet. Man tror ikke at problemet ligger i at ungdom og 
voksne ikke lenger vil komme til skytterlagene for å skyte, men at færre skytterlag nå har 
ressurspersoner som kan ta imot nye skyttere. Denne teorien kan understøttes ved å se på 
den store nedgangen i mange av seniorklassene.  

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2021/norsk-idrett-planlegger-gjenapningskampanjen-tilbake-til-idretten/
https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2021/norsk-idrett-planlegger-gjenapningskampanjen-tilbake-til-idretten/


 
Nøkkelen kan derfor ligge i å få seniorskytterne tilbake på skytebanen. Svært mange av de 
som er instruktører, ungdomsledere osv. er aktive selv. Det er grunn til å tro at mange i 
klasse 1-5 har mistet motivasjonen på grunn av at Landsskytterstevne og andre store stevne 
hvor kan måle seg mot andre sportslig, og ikke minst møte andre skyttervenner. Viktigheten 
av å skape noe disse skytterne kan se frem til og ha glede av å delta på kommende 
høst/vinter er derfor stor.  
 
Administrasjonen mener at det bør iverksettes tiltak som skal bidra til at skytterlagene 
gjenopptar normal aktivitet så fort som mulig. Man er av den oppfatning at det må 
iverksettes en rekke tiltak som sammen vil skape et løft. Alt fokus på alle nivåer i 
organisasjonen bør rettes inn på å få aktiviteten tilbake vanlig nivå gjennom resten av 2021 
og store deler av 2022.  
 
Administrasjonen foreslår å kalle prosjektet for «Pangstart». For å understøtte tiltakene bør 
det lages markedsføringsmateriell, gjennomføres kampanjer i ulike medier, samt informeres 
om dette på alle kurs og samlinger i regi av DFS. Erfaringer fra feltåret og skyteskoleåret vil 
her komme til nytte.  
 
I lista under har administrasjonen, med innspill fra DFSU, forslag til hva som kan gjøres 
høsten og vinteren 2021/2022. Grunntanken er at vi må klare å motivere ildsjelene våre 
(som ofte er en skytter i klasse 1-5 eller en veteranklasse) til å komme tilbake til 
skytterlagene.  
 

• Fortsatt sterk satsing på skyteskole 1 og 2. Økt sats er allerede iverksatt. 
• Gjennom hele perioden har fokus på «Pangstart, på instruktørkurs, lederkonferanser, 

og andre kurs og samlinger.  
• Motivasjonskampanjer som retter seg mot instruktører og tillitsvalgte.  
• Kickoff-webinar med fokus på hva «Pangstart» er, hva lag og samlag kan gjøre osv.  
• Nasjonal hjemmebanekonkurranse høsten 2021 (Nammo-cup): 

o Hvordan: 1 eller flere runder og flere uker i okt/nov/des. Må arrangeres på 
lagsnivå. 

o Mål: få med flest mulig skyttere i alle aldere. 
o Nasjonal hjemmebanecup på 15 meter for alle klasser i oktober-november. 
o Motivasjonspremie for å få lag til å delta på Nammo-cup 
o Barometer på oppslutning i samlag? 

• Nasjonalt hjemmebanemesterskap vinteren 2022: 
o Hvordan: 1 runde som skytes over 7-10 dager. Fullt fokus på dette 

arrangementet over hele landet i konkurranseperioden. Det kåres nasjonale 
mestere i hver mesterskapsklasse. Må arrangeres på samlagsnivå. Samlag som 
arrangerer, bør få et økonomisk bidrag på 10.000-20.000 kr. Evt. man kan 
sette opp fordelingsnøkler basert på oppslutning for å motivere samlagene til 
å få med flest mulig skyttere.   

o Mål: Trigge ildsjelene våre til å ha noe å jobbe frem imot. 
  



• LS 2022: Formidle suksesshistorier fra lag som har lykkes på DFSU-stand, LS-treffet, 
arenaspeaker osv.  

o Det bør også gjennom vinteren være ekstra fokus på at det skal arrangeres 
Landsskytterstevne i 2022. Lag og samlag bør sette seg som mål å sende flest 
mulig skyttere.  

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre gir administrasjonen føringer for det videre arbeidet med tiltak for å øke 
aktiveten etter koronakrisen. Saken legges fram for styret igjen i september.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt 
 
 
 

Saksnummer: 68/2021 
Sak: Lønnsoppgjør 2021 
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400 

 
Generalsekretæren orienterte om lønnsoppgjøret 2021.  
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre tar orientering om lønnsoppgjøret 2021 til etterretning. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 

 

Saksnummer: 69/2021 
Sak: Representasjonsoppgaver 2021  
Kompetanse: Skytterboka 1.400 

 
Styret vedtok i sak 117/2020 representasjonsoppgaver for styret. Det har skjedd flere 
endringer siden den gang, og generalsekretæren har i samråd med presidenten satt opp 
forslag til representasjonsoppgaver for siste del av 2021. For nordisk følger normalt lagleder 
og DFSUs representant landsdelsturnus.  
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Følgende representasjon for siste del av 2021 vedtas: 

1. Frende Cup avslutning, 27. august – 29. august (Hovdebygda og Ørsta, Sunnylven, 
Sykkylven)  

Tor Jakob Reitan 



2. Nordisk mesterskap i Danmark, 2.- 5. september 
Bernt Brovold, lagleder Eva Rubbås-Risvik, Marianne Borgen (representant for 
DFSU) 

3. NM skogsløp med skyting i Leikanger 25.-26. september  
Liv Sollesnes 

 

Styremedlemmer representerer DFS ved møter i landsdeler/landsdelskretser/samlag 
etter kunngjøring på et foregående styremøte. Reiser utover dette må avklares 
kostnadsmessig med presidenten. 
 

Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Saksnummer: 70/2021 
Sak: B-sak: Utredning av salgsvirksomheten 
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400 

 
Sak og vedtak ført i B-protokoll.  

 
 
 

Saksnummer: 71/2021 
Sak: B-sak: Markedsavtaler i DFS 
Kompetanse: Skytterboka kapittel 1.400 og 14 

 
 
Sak og vedtak ført i B-protokoll.  
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